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Styrelseprotokoll  

Sunderby scoutkår 

Datum: Norra Sunderbyn 2021-09-14 

Plats: Hemma hos Lars Salander 

Löpnummer: 6 

 

Deltagare 

NÄRVARANDE 

Vice ordförande Lars Salander 

Sekreterare Anna Hedkvist 

Kassör Vakant 

ADJUNGERANDE 

Revisor Johan Rönnberg Deltog via länk. 

FRÅNVARANDE 

Ordförande Åke Olsson 

Ledamot Carin Sjölin  
Jenny Lindmark  
Lasse Nykänen 

Ersättare Daniel Alm 
Jim Baudin 
Daniel Andersson 
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Dagordning 

1. MÖTETS ÖPPNANDE 

Vice ordförande öppnar mötet. 

 

 

2. SAMMANTRÄDETS BESLUTSMÄSSIGHET 

Styrelsen konstaterar att få har hörsammat kallelsen och endast två av styrelseledamöterna närvarar. 

 

 

3. DAGORDNINGENS GODKÄNNANDE 

Beslut  

1) De närvarande beslutar ta aktuella frågor som lyfts eftersom. 

 

 

4. GODKÄNNANDE AV FÖREGÅENDE PROTOKOLL 

SNoD:en ställdes in då få erfarna ledare kunde delta och planeringstiden blev för kort. 

Deltagare till distriktsstämman ska stämmas av idag. Lars Salander räknar med att åka och även Anna 

Hedkvist. Johan Rönnberg deltar då han sitter i distriktsstyrelsen.  

Nytt lås till bommen. Lars Salander har börjat titta på lås. Men hur kommer det att fungera vid 

uthyrning? Vi kan behöva tänka en vända till. 

 

 

Beslut  

1) Sekreteraren lägger ut i Whatsup-gruppen en uppmaning om att anmäla sig och delta vid 

distriktsstämman. 

2) Föregående protokoll godkänns och läggs till handlingarna. 
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5. EKONOMISK RAPPORT 

Den tillfrågade kassören är intresserad men har inte möjlighet att bli invald förrän vid stämman 2022. 

Tidigare kassörer hjälps åt för att lösa det som behöver lösas detta år. 

Ingen övrig ekonomisk rapport. 

 

 

 

6. ARBETSHELG PÅ GRUNDET 

Frostheim har bjudit in till arbetshelg. Redan under veckan innan var en arbetskväll då Anna 

Hedkvist deltog med att fylla en container med rivningsvirke. 

Under arbetshelgen fixas bl a plåt på Sandnäsbarackens skorsten samt åtgärda gatlyktan. Rivningen 

av den brandskadade delen fortgår och betongplattan är framme. 

 

 

 

7. MATERIAL OCH UTRUSTNING 

Nycklar… Vem hade senast koll på vem som hade vilka nycklar? Vi behöver verkligen ta tag i det. 

Med många ledare behöver nycklarna finnas hos de som behöver det bäst. 

Vi har pratat om att byta bomlåset till ett med kod men hur fungerar det vid uthyrning?  

Nyckelfrågan kan behöva lyftas igen kanske på ett Öråd också. 

 

Beslut  

1) Vi fortsätter arbeta för att få en fungerande nyckellista med koll på vem som har nyckel. 
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8. HAJKER, LÄGER OCH AKTIVITETER 

Spökbadet går av stapeln 2 oktober. Och spökhajk 2-3 oktober. 

Distriktet tar kostnaden för badet. 

Våra ledare behöver meddela hur många scouter som kommer och även informera i sina grupper om 

att många vuxna behövs. 

Jota/joti genomförs 15-17 otober. Håller våra äventyrarledare själva i anmälan? Ett datum för 

planering behöver bestämmas. 

4-5 december är det Julkul för utmanare. 

I år måste vi ha Ledarskoj för våra ledare med respektive, som brukar ske någon gång under 

mellandagarna. Traditionellt arrangerad av ordförande.  

 

Beslut  

1) Sekreteraren skickar ut info till ledarna. 

2) Peter Engström tillfrågas om anmälan och  

3) ombeds bestämma datum för och kalla till planering av Jota/joti. 

4) Lars och Anna hjälper ordförande med Ledarskoj 

 

9. RAPPORT FRÅN DISTRIKTSSTYRELSEN 

Kårens sekreterare ställer frågan om det finns samlade kontaktuppgifter till distriktets kårer så att 

man kan försäkra sig om att alla berörda får inbjudningar till gemensamma evenemang som t ex 

SNoD. 

 

10. LEDARFRÅGOR 

Bävergruppen startar igen med hjälp av runt fem föräldrar. 

Spårarna har fått nya ledare liksom att vi har fått en till utmanarledare. Även det ett nytillskott. 

De nya ledarna behöver få en introduktion i hur de registrerar närvaro mm.  

De nya kan även behöva en praktisk genomgång av var saker finns på Grundet.  

 

Beslut  

1) Johan Rönnberg bjuder in till ett möte via Teams för genomgång av närvaroregistrering mm. 

2) Anna och Lars tittar på ett datum för en träff på Grundet för genomgång av vad saker finns. 
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11. ÖVRIGA FRÅGOR 

En fråga kommer upp hur det är med familjeavgift i kåren. Johan vill minnas att den togs bort 2019 

och att stödmedlemmar ska betala full avgift. Vi får följa upp det. 

 

Beslut  

1) Vi följer upp om något gällande terminsavgift/medlemsavgift behöver ett förtydligande. 

 

 

12. NÄSTA MÖTE 

Beslut  

1) Nästa möte blir 5 oktober kl. 18.30. 

 

 

13. AVSLUTANDE 

Vice ordförande avslutade mötet. 

 

Justering 

Vid protokollet  Mötesordförande 

   

Anna Hedkvist 
 

Lars Salander 

 

 


